
LUNDS BRUKSHUNDKLUBB  

Protokoll styrelsemöte på klubben söndagen 8 maj, 2022 kl.  18.30  

 

Närvarande: Solveig Aronsson, Cecilia Hansen, Camilla Jannesson, Birthe Persson, Gertrud 

Malm, Susanne Schönbeck, Daniel Zaar och Ahnna Rasch 

Icke närvarande: Sara Brockstedt 

 

1. Mötet förklaras öppnat av Solveig. 

2. Dagordningen fastställdes med tillägg 8b Köket 

3. Föregående mötesprotokoll skall justeras.  

4. Inga per capsulam beslut förelåg 

5. Ingen rapport fanns från distriktsmötet 

6. Styrelsen övergripande: 

a. Ekonomisk rapport visar att klubbens ekonomi är stabil 

b. Förbundets nya system för medlemsregistrering fungerar fortfarande inte för 

Lunds BK och vi kan inte heller därför använda oss av massmail för 

information 

c. D-HUG möte 26/4-rapport från Solveig och Daniel. De flesta klubbar har brist 

på instruktörer 

d. Daniel gör en information om användning av planen med avseende på  

bilkörning  

7. Inomhushall:  

a. Garantibesiktning klar och stormskadorna åtgärdade Pågående diskussion 

angående kostnader för åtgärder av reklamationen.  

b. Styrelsen beslutar att endast debitera halv hallavgift under juni-augusti. Vi har 

haft svenska handikappförbundet här och de var väldigt nöjda.  

8. Supportgruppen: 

a. Rapport om gräsklippningen: Bo kommer att ta hand om agilitybanan. Nu 

finns det en gräsklippnings grupp, och de är informerade om de olika 

grenarna och deras behov. Till sommaren har vi en bonde som vi tar hjälp av.  

b. Varje grupp måste få till personal i köket till tävlingarna. Funkis schema måste 

ha en till två köks positioner. Daniel lägger ut i facebook gruppen och 

hemsidan att vi är i stort behov av nya krafter till många poster så som 

hustomte, köket och kontoret.  

9. Bruksprov och lydnad: 

a. Instruktörsmöte 19/5 inför sommar-höst  

10. Agilitygruppen:  

a. tävling på gång den 28-29/5. 

11. Rallylydnadsgruppen:  

a. en ny träningsgrupp kommer.  

b. Har en tävling den 22/5.  



12. Hoopers:  

a. finns två kurser på gång och eventuellt ny grundkurs på gång.  

13. Specialsök/nosework gruppen:  

a. inget att rapportera.  

14. BPH: 

a. Det kommer inte vara aktivt under 2022. 

15. Övriga frågor 

16. Möte avslutas  

 

 

 

Vid datorn: 

 

 

__________________  _____________________   

Ahnna Rasch   Solveig Aronsson 

Sekreterare    Ordförande 

 


